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Woord van de Voorzitter

Het nieuwe jaar is net van start gegaan en bij deze wil ik iedereen nog een
gelukkig nieuwjaar wensen! Hopelijk is iedereen de feestdagen goed
doorgekomen en zijn er niet al te veel kilo’s bijgekomen. Inmiddels zijn we
beland in 2022 en staat er weer genoeg te wachten. Zo is de Lustrum commissie
al een tijd druk bezig met het regelen van DIES, want in maart vieren we onze
tiende verjaardag! Maar tot het zover is zullen we eerst nog de komende twee
maanden moeten doorkomen.

De afgelopen decembermaand begon goed met de laatste Algemene
Ledenvergadering van dit jaar. Gelukkig mocht deze ALV nog fysiek in D1.18
plaatsvinden en hadden het bestuur en de commissies de aanwezige leden
weer bijgepraat over de laatste stand van zaken. Twee weken later was het tijd
voor de commissieleden om hun beste rijm skills te laten zien voor de
sinterkerst commissie viering. Uiteindelijk was het een erg geslaagde avond en
kregen we ook nog een bezoekje van onze Goedheiligman! Om het jaar goed af
te sluiten was er met een kleine groep een bezoekje aan the Amsterdam
Dungeon, waar iedereen gelukkig veilig uit is gekomen.

Afgelopen maand was helaas een stuk rustiger dan normaal wat te maken
heeft met de nieuwe Corona maatregelen. Eind december zijn er nog meer
maatregelen bijgekomen en fysieke activiteiten organiseren is daardoor bijna
onmogelijk. Ondanks de maatregelen zijn de commissies druk bezig met het
bedenken van activiteiten, zodat we niet helemaal stil komen te staan. Mochten
de maatregelen worden verlengd dan zal er ook gekeken gaan worden naar
online alternatieven. Het is voor nu helaas even niet anders en laten we hopen
dat er binnenkort weer nieuwe mogelijkheden komen voor fysieke activiteiten. 

Voordat alles weer van start gaat kan er nog genoten worden van de laatste
vakantieweek. Hopelijk valt het met de schooldrukte tot dusver nog mee en kan
iedereen nog even goed bijtanken voor de komende tijd.

Namens bestuur X wens ik iedereen nog een fijne laatste vakantieweek en
alvast succes met de start van het nieuwe jaar. Hopelijk zien we elkaar
binnenkort weer bij een activiteit!

Met gevleugelde groet,

Annemijn Zemel

Lieve leden,
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Alternative Energy sources
Future – Proof Airports
Shifting business models 
Sustainable Airspaces
Consumer behavior

It’s on! The engines are roaring, the skies are clearing, and the Honours Aviation
Management team of the Amsterdam University of Applied Sciences proudly presents
the 17th Aviation Management Conference on January 12, 2022. This conference is
organized by twelve Honours Aviation Management students from the aviation course
of the Amsterdam University of Applied Sciences.

This year’s edition is titled ‘The Green Reset – sharing the perspectives of young
professionals on the roadmap to sustainable aviation’. The content will mainly focus on
how the industry should manage the upcoming challenges to guarantee a sustainable,
yet long-term profitability. During the conference multiple speakers will present their
ideas and practices. Additionally, panel discussions will be held with industry experts
on various topics. 

Some of the topics that will be discussed are the following:

The conference will be online for viewers due to the current COVID-regulations.
Registration for the conference is open since December 1, 2021 and it’s completely free! 
Register yourself now for this conference by clicking the link below!

Also keep an eye out on the website: amconference.net. You can also follow us on
LinkedIn, Facebook, and Instagram where we will keep you updated about all that is
new. 

See you on January 12, 2022!

The 17th Aviation Management Conference

17th Aviation Management Conference 

Mededelingen

N O T A M  •  N U M M E R  4 8  •  J A N U A R I  2 0 2 2  •  S V A A A

Click here to sign up!

http://www.linkedin.com/company/amconference
http://www.facebook.com/AviationManagementConference
http://www.instagram.com/amconference2022
https://hva.eu.qualtrics.com/jfe/form/SV_1AOffurN3FPLrbE
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Foto van de maand

Stuur je foto voor 23:59 op
de laatste donderdag van de maand naar foto@svaaa.nl

 Er mag één foto per persoon per maand worden ingestuurd.

Hoe kom je hier te staan?

Fotograaf: Andreas Prein



- Edine van Breemen -

Kan je wat over jezelf vertellen?
Ik ben Edine, 19 jaar uit Den Haag en wonend in Amstelveen.
Naast school en de vereniging staat mijn leven in het teken
van Hockey; ik coach, geef training, organiseer kampen en tap
af en toe nog wat biertjes.

In welke commissie zit je?
De mega unieke en gezellige lustrumcommissie!

Wat is je leukste ervaring binnen de vereniging?
Van de op één hand te tellen borrels heb ik toch altijd erg
genoten! Ook de fysieke vergaderingen zijn Gezellig!

Wat is het saaiste aan commissiewerk?
Het saaiste aan commissiewerk is denk ik het wachten totdat
bedrijven reageren of het rekening houden met alle
coronamaatregelen, hoewel dat meer irritant is dan saai….

Waarom heb je voor Aviation gekozen?
Dat is eigenlijk ontstaan in het vliegtuig op weg naar
Indonesië. Ik was op dat moment nog aan het twijfelen tussen
bewegingstechnologie en Aviation, na die reis kon ik alleen
maar denken aan Aviation. Bewegingstechnologie was niet
meer in mij opgekomen.

Wat is je favoriete vakantiebestemming en waarom?
Hmm ik denk dan toch dat ik voor Oostenrijk ga, want ik hou
van actieve vakanties waar je ook kan uitrusten. In Oostenrijk
kan dit natuurlijk in de winter tijdens wintersport. Maar ook in
de zomer kan je echt vette dingen doen, zoals klimmen of
bungeejumpen van een cliff staat zeker wel op mijn lijstje.

Met welk bestuurslid zou je absoluut niet willen ruilen

en waarom?
Met Sverre, omdat hij altijd alles moet noteren en nieuwe
schoenen moest kopen.

Waar zie jij jezelf over 30 jaar?
Over 30 jaar zie ik mijzelf, met een baan in de luchtvaart
en meerdere huizen in mijn favoriete
vakantiebestemmingen. 

Wat is je smerigste roddel binnen de vereniging?
Waarschijnlijk nog steeds bezig met hockey en heel
misschien een carrière waar ik mezelf kan veroorloven
om in de huidige huizenmarkt fatsoenlijk te leven.

Als de vereniging €1.000.000 in kas had, wat zouden

we gaan doen?
Heel cliché, maar ik zou toch een verenigingsclubhuis
willen. De locatie is namelijk toch altijd nog een dingetje
en hoe nice zou het zijn als je daar dikke feesten kan
geven!

Wie kies jij als interview voor het volgende

maandblad?
Ik kies mijn huisgenootje Anne Lucas, van AC studie.
Succes hg’tje van me! 😉
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Lid Uitgelicht

- Daan van der Wiel -

Kan je wat over jezelf vertellen? Hobbies, sport, werk,
bezigheden buiten school?
Ik ben Daan, 20 jaar oud en ik woon in Dordrecht. In mijn vrije
tijd hou ik mij bezig met waterpoloën, zeilen en af en toe een
paar plaatjes draaien. Verder ben ik ook vaak met vrienden
en hou ik wel van een feestje. Hiernaast ben ik werkzaam bij
de lokale supermarkt als Appiesoldaat.

Waarom heb je voor Aviation gekozen?
Ik heb voor de studie Aviation gekozen, omdat ik al vanaf het
derde jaar op middelbare school bezig ben met luchtvaart.
Hierna ben ik op zoek gegaan naar studies die zich bezig
houden met luchtvaart. Uiteindelijk heb ik voor Aviation aan
de HvA gekozen mede ook vanwege de samenwerking met
LVNL.

Wat is je leukste ervaring binnen de vereniging?
Mijn leukste ervaring binnen de studievereniging is de borrel
bij café Leentje in Amsterdam. Tijdens deze borrel werd ik
eruit gezet. Dit doordat ik het heft in eigen hand nam om zelf
een biertje te tappen.

Waarom ben je lid geworden van de vereniging?
Ik ben lid geworden van de vereniging om sociale connecties
op te bouwen. Verder hou ik uiteraard wel van een serie
koude kletsen.

Wat is je favoriete gerecht?
Broodje döner van Caïro.

Als je geen Aviation zou doen wat zou je dan doen?
Een bachelor nanobiologie aan de TU Delft, maar ik heb nooit
getwijfeld aan de studie Aviation.

Als je een vliegtuig zou zijn, welk type zou je zijn en
waarom?
De Concorde, want mannen bewegen snel.

Waar zie jij jezelf over 30 jaar?
Over 30 jaar zie ik mijzelf als luchtverkeersleider in de
toren van Schiphol. Verder met een mooi huis met
technobunker.

Wat zou je doen met €1.000.000,-?
Met dat geld zou ik sowieso een GLE 63S AMG kopen.
Verder zou ik mijn makkers meenemen op een lijpe
vakantie. 

Wie kies jij als interview voor het volgende
maandblad?
Maxim Kleijn
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Maart
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Lezing Joris Melkert

Lezing Els Schreuder
Carnavalsavond

DIES

Borrel Heeren van 
Amstel



Throwback
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5

6

7

8

Mei

Juni

Juli

Augustus

Borrel Amstelhaven

Comissiebedankuitje

Borrel Leentje



Throwback
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12

9

10

11

September

Oktober

November

December

After Summer Party

Bowlen

Borrel Leentje
Pasdag pakken

Pubquiz

ProSim4u

Adventkalender



Wist je dat...

American Airlines in 1987 $40.000 per jaar
bespaarde door 1 olijf uit de 'first-class' salades

te halen?
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Wist je dat...
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SVAAA Agenda

Altijd op de hoogte blijven? 
 

Word dan lid van onze
Whatsapp-alerts groep!

Met dank aan onze sponsor:

https://www.snapchat.com/add/sv.aaa
https://www.linkedin.com/company/2561635/
https://www.instagram.com/sv.aaa/
https://www.flickr.com/photos/svaaa

